
Kort verslag van onze bijeenkomsten 07-09 en 05-10 

 

Andre op de Weegh heeft aangegeven te stoppen bij onze werkgroep. Paul van de wijngaard heeft 

zich beschikbaar gesteld om  bij de  hoofdbestuur bijeenkomsten hem te  vervangen. 

Harrie Goos gaat ons team versterken. 

Er is een mail van J. van E. mbt Baarschotsestraat behandeld en deze is beantwoord door Willem 

Kunenborg . Inhoud was de snelheid en daarmee het gevaar in deze straat. 

Mail mbt voetganger- / fietstunnel vanuit Boswachterij hebben we doorgezet naar de gemeente. 

Op 16-09-2020 is er een delegatie van de gemeenteraad naar Dorst gekomen Zij zijn met diverse 
leden van het Platform door Dorst gefietst en later is er met hen gesproken over de toekomst van 

Dorst .Ook diverse knelpunten zijn daarbij ter sprake gekomen. 

Burgemeester Buys en Wethouder Piena waren ook aanwezig. 

Paul en Willem zijn naar een presentatie geweest van de gemeente mbt ontsluiting van Tuindorp en 
de aansluiting Fietsroute Breda/Rijen . Gemeente zal in Januari de bewoners informeren. Wel is er 
door onze verkeersgroep aangegeven dat de Baarschotsestraat aandringt op snelheids verlagende 

maatregelen. 

Gemeente Oosterhout heeft diverse wijkmakelaars aangesteld en voor Dorst wordt dat  

Carmen Mutsaerts en Merijn Scheffers. Met als wijkwethouder Marcel Willemsen. Voordeel kan zijn 

dat de lijnen korter worden. In eerste instantie zal Carmen de kar voor Dorst gaan trekken.  


